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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Президентът Румен Радев проведе среща с представители на Асоциацията на организациите на българските
работодатели Българският бизнес има изключително важна роля за справяне с инфлацията, сивата икономика и
за намирането на механизми, заедно с държавните институции, които да подобрят бизнес средата и да намалят
спекулата. Това заяви президентът Румен Радев по време на среща на "Дондуков" 2 с предс... 

Зам.-министърът на икономиката и индустрията Ирина Щонова участва в церемонията по случай честването на
110-годишнината от основаването Националната търговско-банкова гимназия. "Гимназията наложи едни от
високите стандарти в българското образование и традиционно е сред най-желаните училища в страната", посочи
Щонова. По думите й този успех се дължи на труда, професионализма и енергията на целия ек... 

кадър Нова телевизия Президентът Румен Радев се срещна с представители на бългапрския бизнес, която беше
резултат на тяхно спешно искане за разговор. Темата беше приемането на еврото и инфлацията в страната.
Президентът се обърна с призив да се работи за намаляване на инфлацията, предаде Нова телевизия. Бизнесът
твърди, че двете контролни институции – КЗК и КЗП не са достатъчно активни.Радев на с... 

Зам.-министър Щонова участва в церемония по случай честването на 110-годишнината от основаването на
Националната търговско-банкова гимназия, информира Министерството на икономиката и
индустрията."Гимназията наложи едни от високите стандарти в българското образование и традиционно е сред
най-желаните училища в страната", посочи Щонова. По думите й този успех се дължи на труда, професионализма и
ене... 

Заглавие: Сериозно съвпадение на приоритетите на АОБР с позицията на Президента на РБ за развитието на
българската икономика
Дата: 28.02.2023 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Зам.-министър Щонова участва в церемония по случай честването на 110-годишнината от
основаването Националната търговско-банкова гимназия
Дата: 27.02.2023 22:34
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Президентът Радев се срещна с българския бизнес заради еврото и инфлацията
Дата: 27.02.2023 22:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Националната търговско-банкова гимназия със 110-годишен юбилей
Дата: 27.02.2023 20:12
Медия: Фокус

https://www.bcci.bg/news/19386
https://novinata.bg/bulgaria/zam-ministar-sthonova-uchastva-v-ceremoniq-po-sluchay-chestvaneto-na-110-godishninata-ot-osnovavaneto-nacionalnata-targovsko-bankova-gimnaziq/
https://bgvest.eu/886780/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Nacionalnata-turgovsko-bankova-gimnaziya-sus-110-godishen-yubilei-1582395


Зам.-министърът на икономиката и индустрията Ирина Щонова участва в церемонията по случай честването на
110-годишнината от основаването Националната търговско-банкова гимназия. "Гимназията наложи едни от
високите стандарти в българското образование и традиционно е сред най-желаните училища в страната", посочи
Щонова. По думите й този успех се дължи на труда, професионализма и енергията на целия ек... 

Бизнесът е важен за справянето с инфлацията, категоричен е президентът Румен Радев. Той напомни, че именно
този проблем се оказа основна пречка в присъединяването на страната ни към Еврозоната. "Нещата и отворените
проблеми стоят. На първо място инфлацията и аз мисля, че тук българският бизнес има изключително важна роля
за справянето с инфлацията. За справянето със сивата икономика и за намиранет... 

Бизнесът пък иска и държавата да работиViews 8513 Бизнесът при президента Румен Радев. Срещата е по
инициатива на работодателите. А развитието на страната като силна икономика зависи от бизнеса, както отчете
държавният глава. Идеите на работодателите съвпадали с мнението на президентската администрация. Радев е
удовлетворен от предложенията на бизнеса за големите стратегически приоритети на страна... 

Поне две институции в България не са достатъчно активни и не си вършат работата – Комисията за защита на
конкуренцията и Комисията за защита на потребителите. Това заяви Цветан Симеонов, председател на
Управителния съвет на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), относно инфлацията. На среща с
президента Румен Радев днес той представи позицията на Асоциацията на организациите на българскит... 

Искам да ви поздравя за разработените приоритети. Те в голяма степен съвпадат със стремежа на
Президентството. Виждаме един стремеж България да бъде по-отворена, за да се даде един тласък към
развитието на страната. Стремежът на служебното правителство е страната ни да не остава в периферията на
Европа. Това заяви президентът Румен Радев преди срещата си с представители на Асоциацията на организац... 

Поне две институции в България не са достатъчно активни и не си вършат работата – Комисията за защита на
конкуренцията и Комисията за защита на потребителите. Това заяви Цветан Симеонов, председател на
Управителния съвет на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), относно инфлацията. На среща с
президента Румен Радев днес той представи позицията на Асоциацията на организациите на българскит... 

Заглавие: Зам.-министър Щонова участва в церемония по случай честването на 110-годишнината от
основаването Националната търговско-банкова гимназия
Дата: 27.02.2023 19:21
Медия: Министерство на икономиката

Заглавие: Румен Радев: Бизнесът е важен за справянето с инфлацията
Дата: 27.02.2023 19:01
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Радев към бизнеса: Работете за намаляване на инфлацията
Дата: 27.02.2023 18:35
Медия: news 24

Заглавие: Поне две институции в България не са достатъчно активни и не си вършат работата, каза във връзка
с инфлацията Цветан Симеонов, председател на БТПП
Дата: 27.02.2023 18:04
Медия: Утро Русе

Заглавие: Радев даде тежки задачи на бизнеса
Дата: 27.02.2023 18:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Поне две институции в България не са достатъчно активни и не си вършат работата, каза във връзка
с инфлацията Цветан Симеонов, председател на БТПП
Дата: 27.02.2023 18:04
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.mi.government.bg/news/zam-ministar-sthonova-uchastva-v-czeremoniya-po-sluchaj-chestvaneto-na-110-godishninata-ot-osnovavaneto-naczionalnata-targovsko-bankova-gimnaziya/
https://euronewsbulgaria.com/news/10690/rumen-radev-biznesut-e-vazhen-za-spravyaneto-s-inflatsiyata
https://news24sofia.eu/radev-kam-biznesa-rabotete-za-namalyavane-na-inflatsiyata/
https://utroruse.com/article/927368/
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/radev-dade-tezhki-zadachi-na-biznesa-517996.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/414924


Президентът Румен Радев ги призова да работят за намаляването на инфлацията Разочарованието си, че
страната ни се забави с приемането на еврото заявиха на среща с президента Румен Радев от Асоциацията на
организациите на българските работодатели (АОБР). Най-важните национални приоритети според 4-те
организации в АОБР – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ – са влизането в еврозоната, Шенген и ОИСР. "За еврозон... 

Следвайте "Гласове" в Телеграм Искам да ви поздравя за разработените приоритети. Те в голяма степен съвпадат
със стремежа на Президентството. Виждаме един стремеж България да бъде по-отворена, за да се даде един
тласък към развитието на страната. Стремежът на служебното правителство е страната ни да не остава в
периферията на Европа. Това заяви президентът Румен Радев преди срещата си с представит... 

Българската търговско-промишлена палата има удоволствието да Ви информира, че 12-ото издание на Годишната
инвестиционна среща (AIM Global 2023) ще се проведе в периода 8-10 май 2023 г. в Националния изложбен
център на Абу Даби (ADNEC), под надслов "Промяна на инвестиционната парадигма: Бъдещи инвестиционни
възможности за насърчаване на устойчив икономически растеж, разнообразие и просперитет." Го... 

Относно еврозоната - нямам съмнения, че страната ни има готовност и сме сигурни, че ако има голяма инфлация,
тя няма да бъде основна причина, защото в никоя от страните не е превишила 1,5 - 2 процента. Това каза
председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов на срещата с президента Румен
Радев, предаде репортер на "Фокус"."Малко сме разочаровани от ранната информация от М... 

Относно еврозоната - нямам съмнения, че страната ни има готовност и сме сигурни, че ако има голяма инфлация,
тя няма да бъде основна причина, защото в никоя от страните не е превишила 1,5 - 2 процента. Това каза
председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов на срещата с президента Румен
Радев, предаде репортер на "Фокус"."Малко сме разочаровани от ранната информация от М... 

Относно еврозоната - нямам съмнения, че страната ни има готовност и сме сигурни, че ако има голяма инфлация,
тя няма да бъде основна причина, защото в никоя от страните не е превишила 1,5 - 2 процента. Това каза
председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов на срещата с президента Румен
Радев, предаде репортер на "Фокус"."Малко сме разочаровани от ранната информация от М... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Заглавие: Работодателите разочаровани от забавянето на еврото
Дата: 27.02.2023 17:36
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Румен Радев към бизнеса: Вие имате основна роля за справянето с инфлацията и спекулата
Дата: 27.02.2023 17:51
Медия: Гласове

Заглавие: Годишната инвестиционна среща (AIM Global 2023) - 8-10 май, Абу Даби
Дата: 27.02.2023 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Работодателите към Радев: Страната ни е готова за еврозоната, икономиката се развива добре
Дата: 27.02.2023 16:05
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Работодателите към Радев: Страната ни е готова за еврозоната, икономиката се развива добре
Дата: 27.02.2023 15:55
Медия: Бургас 24

Заглавие: Работодателите към Радев: Страната ни е готова за еврозоната, икономиката се развива добре
Дата: 27.02.2023 15:54
Медия: Фокус

https://www.plovdiv-press.bg/2023/02/27/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D1%87%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D0%B0/321597/
https://glasove.com/biznes/rumen-radev-kam-biznesa-vie-imate-osnovna-rolya-za-spravyaneto-s-inflatsiyata-i-spekulata
https://www.bcci.bg/news/19384
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Rabotodatelite-kum-Radev-Stranata-ni-e-gotova-za-evrozonata-ikonomikata-se-razviva-dobre-1582131
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Rabotodatelite-kum-Radev-Stranata-ni-e-gotova-za-evrozonata-ikonomikata-se-razviva-dobre-1582134
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Rabotodatelite-kum-Radev-Stranata-ni-e-gotova-za-evrozonata-ikonomikata-se-razviva-dobre-1582093


Спешна среща при президента. Бизнесът поиска разговор с държавния глава заради Шенген, приемането на
еврото и инфлацията в страната. Президентът се обърна с призив да се работи за намаляване на инфлацията.
Бизнесът твърди, че двете контролни институции - КЗК и КЗП не са достатъчно активни. Радев на свой ред
предложи на фирмите да се възползват от ключовото географско положение на страната ни, а те... 

Зам.-министър Щонова участва в церемонията по случай честването на 110-годишнината от основаването
Националната търговско-банкова гимназия. Събитието бе открито от министър-председателя Гълъб Донев, а в
него взеха участие заместник-министърът на образованието и науката Мария Гайдарова, директорът на
Националната търговско-банкова гимназия Емилия Иванова. "Гимназията наложи едни от високите стандар... 

Президентът Румен Радев заяви, че има редица обезпокояващи фактори при провеждащите се в момента
проверки на цените на хранителните продукти на пазара. Предстои служебното правителство да излезе с повече
данни. Държавният глава коментира темата в началото на срещата си с представители на Асоциацията на
организациите на българските работодатели: "Това, което в момента установява при многобройните п... 

Президентът Румен Радев заяви, че има редица обезпокояващи фактори при провеждащите се в момента
проверки на цените на хранителните продукти на пазара. Предстои служебното правителство да излезе с повече
данни. Държавният глава коментира темата в началото на срещата си с представители на Асоциацията на
организациите на българските работодатели. "Това, което в момента установява при многобройните п... 

Оценявана на 33,1% от официалния БВП, сивата икономика в България е най-голямата в Европа. Това сочи
проучване, проведено от Департамента за икономически и научни политики и политики за качество на живот по
искане на комисия от Европейския парламент.Докладът, цитиран от Cursdeguvernare.ro, е подписан от професор
Фридрих Шнайдер, един от най-значимите изследователи на това явление.След България се ... 

След България се нареждат Хърватия (29,7%) и Румъния (19,0%), доста над останалите страниО ценявана на
33,1% от официалния БВП, сивата икономика в България е най-голямата в Европа според проучване, проведено
от Департамента за икономически и научни политики и политики за качество на живот по искане на комисия от
Европейския парламент. Докладът, цитиран от Cursdeguvernare.ro, е подписан от професор... 

Заглавие: И президентът моли бизнеса да спре скока на цените и спекулата
Дата: 27.02.2023 19:54
Медия: БургасИнфо

Заглавие: Министерство на икономиката и индустрията: Зам.-министър Щонова участва в церемония по случай
честването на 110-годишнината от основаването Националната търговско-банкова гимназия
Дата: 27.02.2023 19:08
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Румен Радев: Има редица обезпокояващи фактори от проверките на цените на храните на пазара
Дата: 27.02.2023 19:01
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Радев: Има редица обезпокояващи фактори от проверките на цените на храните на пазара
Дата: 27.02.2023 18:41
Медия: Банкеръ

Заглавие: Сивата икономика е в България е най-голямата в Европа, сочи проучване
Дата: 28.02.2023 11:45
Медия: Moreto.net

Заглавие: ЕП: България с най-голяма сива икономика в Европа
Дата: 28.02.2023 12:04
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Енергетиката ни има нужда от изготвянето на стратегия и пътна карта на прехода - 28.02.2023
Дата: 28.02.2023 12:07

https://www.burgasinfo.com/news/view/2/123651
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/414999-ministerstvo-na-ikonomikata-i-industriyata-zam-ministar-shtonova-uchastva-v-ts
https://armymedia.bg/2023/02/27/%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B8/
https://banker.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/read/%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B8-%D1%84%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%BE/
https://www.moreto.net/novini.php?n=473656&c=04
https://www.vesti.bg/bulgaria/ep-bylgariia-s-naj-goliama-siva-ikonomika-v-evropa-6162585
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3475-energetikata-ni-ima-nujda-ot-izgotvianeto-na-strategiia-i-patna-karta-na-prehoda


Васил Велев, председател на УС на Асоциация на индустриалния капитал в България (АИКБ), за годишния
алманах на българската енергетика Енерджи Инфо БГ През годините сме доказали, че непрекъснато
подобряване на бизнес средата и усъвършенстване на българското законодателство за ускоряване на
икономическия растеж са сред най-важните цели за Асоциацията. И през 2023 г. АИКБ активно ще работи за
стабилн... 

Оценявана на 33,1% от официалния БВП, сивата икономика в България е най-голямата в Европа. Това сочи
проучване, проведено от Департамента за икономически и научни политики и политики за качество на живот по
искане на комисия от Европейския парламент. Докладът, цитиран от Cursdeguvernare.ro, е подписан от професор
Фридрих Шнайдер, един от най-значимите изследователи на това явление. След България с... 

Оценявана на 33,1% от официалния БВП, сивата икономика в България е най-голямата в Европа според
проучване, проведено от Департамента за икономически и научни политики и политики за качество на живот по
искане на комисия от Европейския парламент. Докладът, цитиран от Cursdeguvernare.ro и БГНЕС, е подписан от
професор Фридрих Шнайдер, един от най-значимите изследователи на това явление. След Българ... 

По-голямата част от този принос ще бъде в развити региони като Северна Америка и ЕвропаОчаква се през 2030 г.
5G технологиите и услугите да донесат на световната икономика над 950 млрд. долара. По-голямата част от тази
сума ще бъде реализирана в развитите региони, включително Източна Азия, Северна Америка и Европа. 5,4 млн.
души в света са се абонирали за мобилни услуги през 2022 г. Същевременно н... 

През февруари общият показател на бизнес климата се повишава с 1,4 пункта спрямо предходния месец, съобщи
Националният статистически институт. Подобрение на показателя се наблюдава в промишлеността,
строителството и сектора на услугите, а в търговията на дребно запазва равнището си от януари.Съставният
показател "бизнес климат в промишлеността" нараства с 1,3 пункта в резултат на подобрените очакв... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Относно еврозоната - нямам съмнения, че страната ни има готовност и сме сигурни, че ако има голяма инфлация,
тя няма да бъде основна причина, защото в никоя от страните не е превишила 1,5 - 2 процента. Това каза
председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов на срещата с президента Румен
Радев, предаде репортер на "Фокус"."Малко сме разочаровани от ранната информация от М... 

Медия: Енергетика България

Заглавие: България е с най-голяма сива икономика в Европа
Дата: 28.02.2023 12:01
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Сивата икономика в България е най-голяма в цяла Европа
Дата: 28.02.2023 13:09
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: 5G ще донесе над 950 млрд. долара на световната икономика през 2030 г.
Дата: 28.02.2023 12:50
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Бизнес климатът в промишлеността, строителството и услугите в България се подобрява през
февруари
Дата: 28.02.2023 12:52
Медия: Утро Русе

Заглавие: Работодателите към Радев: Страната ни е готова за еврозоната, икономиката се развива добре
Дата: 27.02.2023 16:13
Медия: Русе 24

https://lupa.bg/news/balgariya-e-s-nai-golyama-siva-ikonomika-v-evropa_223369news.html
https://vevesti.bg/276162/sivata-ikonomika-v-balgaria-e-nay-golyama-v-tsyala-evropa/
https://www.investor.bg/a/571-it-i-telekomunikatsii/370260-5g-shte-donese-nad-950-mlrd-dolara-na-svetovnata-ikonomika-prez-2030-g
https://utroruse.com/article/928289/
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Rabotodatelite-kum-Radev-Stranata-ni-e-gotova-za-evrozonata-ikonomikata-se-razviva-dobre-1582135


"Уговореното" трудовото възнаграждение е сред често използваните в закона изрази, за които не е дадена
легална дефиниция. Пример затова е текстът в Кодекса на труда в България, според който сред основните
задължения на работодателя по трудовото правоотношение е да плаща на работника или служителя уговореното
трудово възнаграждение за извършената работа. Същото се отнася и до нормата, според която ... 

Сивият сектор на българската икономика се равнява на около 33,1% от официалния брутен вътрешен продукт
(БВП) на страната, като това е най-високото ниво в Европейския съюз. Данните са част от проучване, проведено от
Департамента за икономически и научни политики и политики за качество на живот по искане на комисия от
Европейския парламент. Докладът, цитиран от Cursdeguvernare.ro, е подписан от проф... 

Търговските представители на България ще събират данни за цените на над 20 основни хранителни продукти в
чужбина. Сред тях са брашно, олио, ориз, боб, захар, прясно и кисело мляко, масло, краве сирене, кашкавал, яйца,
месо и др. Информацията ще бъде актуализирана всяка седмица. Това разпореди служебният министър на
икономиката и индустрията Никола Стоянов, а целта е да се подпомогне анализирането ... 

Борислав Георгиев е възпитаник на Националната финансово-стопанска гимназия, УНСС и НБУ, стипендиант на
фондация "Атанас Буров", бивш председател на Общо събрание на Студентски съвет. Завършил финанси, право и
човешки ресурси. Правоспособен юрист, регистриран медиатор към Министерство на правосъдието, специалист
по трудова медицина и защита на лични данни. Работил в Министерство на Финансите, Стол... 

Бяхме против начина, по който беше реализирана законодателна инициатива за промяна на механизма за
минималната работна заплата (МРЗ). Това заяви служебният вицепремиер и министър на труда и социалната
политика Лазар Лазаров по повод приетите от последното Народно събрание промени в Кодекса на труда, с които
бе решено МРЗ да се определя до 1 септември на текущата година и да е 50 на сто от средната... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Служебният министър на енергетиката Росен Христов отправи покана към Украйна да се включи в инициативата
за проучване на газовия пазар в страните от Югоизточна и Централна Европа. Целта е всяка държави да даде
информация за нужното й количество газ, както и за възможностите на инфраструктурата й за пренос. Българският

Заглавие: Договорих се за повече, но получих по-малко – разликата между брутно и нетно възнаграждение
Дата: 28.02.2023 12:01
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Доклад: Сивата икономика произвежда 1/3 от БВП на България
Дата: 28.02.2023 11:54
Медия: Webcafe

Заглавие: В чуждата кошница: Ще следим храните в чужбина, за да борим спекулата у нас
Дата: 28.02.2023 11:46
Медия: Profit

Заглавие: ВУЗ-ове ще обучават 'оператори на дрон' и 'треньори на изкуствен интелект', казва експертът по
човешки ресурси Борислав Георгиев
Дата: 27.02.2023 13:30
Медия: OFFNews

Заглавие: Бяхме против начина, по който беше реализирана законодателната инициатива за минималната
работна заплата, каза Лазар Лазаров
Дата: 28.02.2023 12:53
Медия: Утро Русе

Заглавие: Министър Христов покани Украйна да се включи в инициативата за проучване на газовия пазар в
страните от Югоизточна и Централна Европа
Дата: 28.02.2023 11:29
Медия: Утро Русе

https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Dogovorih-se-za-poveche-no-poluchih-po-malko-razlikata-mezhdu-brutno-i-netno-vuznagrazhdenie-1583067
https://webcafe.bg/bulgaria/doklad-sivata-ikonomika-proizvezhda-1-3-ot-bvp-na-balgariya.html
https://profit.bg/foreks/v-chuzhdata-koshnitsa-shte-sledim-hranite-v-chuzhbina-za-da-borim-spekulata-u-nas/
https://offnews.bg/interviu/vuz-ove-shte-obuchavat-operatori-na-dron-i-treniori-na-izkustven-in-796187.html
https://utroruse.com/article/928299/
https://utroruse.com/article/928136/


енергиен министър проведе двустранна среща с украинския си колега Герман Галущен... 

България и занапред ще разчита на САЩ за модернизацията на армията си, подчерта Радев Президентът Румен
Радев връчи орден "Мадарски конник" първа степен на посланика на Съединените щати у нас Херо Мустафа, чиито
мандат изтича. Държавното отличие беше връчено за големите заслуги на дипломата за задълбочаването на
стратегическото партньорство между България и САЩ, както и за разширяването на двустра... 

Въпреки че диверсифицирахме доставките на свежо ядрено гориво, все още имаме зависимост по други аспекти
за "АЕЦ Козлодуй" от Русия, каза Румен Христов на украинския си колегаМинистърът на енергетиката Росен
Христов проведе двустранна среща с украинския си колега Герман Галущенко в Стокхолм, Швеция, където се
провежда Неформално заседание на Съвета на ЕС по "Транспорт, телекомуникации и енергетика... 

Според американците пандемията вероятно е започнала след лабораторен теч в УханПосланикът на САЩ в Китай
призова страната да бъде "по-честна" относно произхода на Ковид-19, предаде Би Би Си. Коментарът бе
направен, след като американски медии съобщиха, че федерална агенция е разкрила, че пандемията вероятно е
започнала след лабораторен теч в китайския град Ухан. Китайското МВнР отговори, че произх... 

Министерството на правосъдието (МП) повторно публикува за обществено обсъждане проект на Закон за
несъстоятелност на физическите лица (закона за личния фалит), съобщиха от пресцентъра на ведомството.След
одобряване на първоначалния законопроект от Министерския съвет и внасянето му в 48-ото Народното събрание
беше предложено създаване на нарочна уредба на производство по несъстоятелност за физическ... 

Заглавие: Радев връчи орден "Мадарски конник" първа степен на Херо Мустафа
Дата: 28.02.2023 11:48
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Украйна ще прати технически екип у нас, за да провери руското оборудване за АЕЦ "Белене"
Дата: 28.02.2023 11:42
Медия: Факти

Заглавие: САЩ призоваха Китай да бъдат честни за произхода на Ковид-19, Пекин: Свързан е с науката
Дата: 28.02.2023 10:31
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Допълненият проект на Закона за личния фалит е публикуван за обществено обсъждане
Дата: 28.02.2023 12:53
Медия: Утро Русе

https://tribune.bg/bg/politika/radev-vrachi-orden-madarski-ko/
https://fakti.bg/bulgaria/759403-ukraina-shte-prati-tehnicheski-ekip-u-nas-za-da-proveri-ruskoto-oborudvane-za-aec-belene
https://www.bgonair.bg/a/4-world/297171-sasht-prizovaha-kitay-da-badat-chestni-za-proizhoda-na-kovid-19-pekin-svarzan-e-s-naukata
https://utroruse.com/article/928300/
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